
Bestyrelsesmøde 
2024.10.28 klokken 17.00 – 21.00 – obs ekstra time, da september mødet blev aflyst.  
 
Der serveres mad på mødet 
 

Afholdes på LBO i personalestuen 
 

 Punkter:  Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. 

 

Nyt fra elevråd, medarbejdere og ledelse. 

Fokus: Tilsyn med efterlevelse af 

udelivsprincippet i LBO 

Præsentation af de to nye 
elevrådsmedlemmer. 
 
De to nye elevrådsmedlemmer har 
deltaget i to møder, hvor de blandt 
andet har diskuteret forholdene 
omkring toiletterne. 
 
De har også været på kursus som 
læringsmiljørepræsentanter for 
eleverne.  
Her har de haft fokus på god 
undervisning og diskuteret, hvornår det 
er bedst at holde frikvarter.  
 
De påpeger især, at mange elever føler 
sig trætte i de sidste timer af 
skoledagen. 
 
De har lavet en video om god adfærd 
på toiletterne. Adfærden på drengenes 
toilet er allerede blevet forbedret. 
De vil gerne præsentere videoen til 
morgensamlingen. 
 
Elevrådet har også følgende forslag og 
tiltag: 
-Lave billeder til legetøjskassen, så 
eleverne husker at lægge legetøjet 
tilbage. 
-Rengøring af madrasserne. At eleverne 
holder øje med om de er beskidte og 
selv tage ansvar for at gøre dem rene. 
 
Drøfte i elevrådet, hvordan det er at 
være elev her på LBO. 



De vil gerne lave en plakat om 
håndvask som kan hænge på både pige- 
og drengetoilettet. 
 
E elevrådsmedlemmerne skiftes til at 
deltage i bestyrelsesmøderne. 
 
Tilsyn med efterlevelse af 
udelivsprincippet i LBO: 
Lise fortalte om hvordan dagtilbud 
bruger udeliv som en del ef børnenes 
hverdag. 
 
Skolen har haft øget fokus på 
engineering og en varieret skoledag.  
 
Derudover arrangerer skolen mange 
udendørsaktiviteter, som både giver 
mening og styrker fagligheden. 
 
Dagtilbud:  
Lise, Birgitte og Olga deltager i KVALID-
kursus. Emnet er på- og afklædning, 
hvor selvhjulpenhed er i centrum. 
Dagtilbuddet har valgt videooptagelser 
som dokumentation. 
 
Der har for nyligt været en 
trivselsmåling og der arbejdes videre 
sammen med AMR på at udforme 
handleplaner. 
 
Der er i øjeblikket lavt sygefravær 
blandt personalet. 
 
Skole: 
Jupiter er i fuld gang med at forberede 
julekomedien. 
 
Der er ekstra fokus på håndvask og 
hygiejne på skolen. 
Sygefraværet er lidt højt lige nu på 
skolen. 
 
Per har travlt, blandt andet med mange 
mails og små opgaver, han skal tage 
stilling til. 



Der er udfordringer omkring udvidelsen 
af både dagtilbuddet og multihuset på 
grund af en høringsproces med 
Vejdirektoratet og nogle særlige regler 
for udvidelser. 
 
Per er i dialog med de forskellige 
interessenter. 
 

3. Pædagogisk ståsted/kerneopgaven 

Lea, Julie, Helle, Olga og Per havde møde 

med konsulent Lene Ravn fra Clavis 

onsdag den 18. september og giver en 

update. 

Per gennemgik hovedpunkterne fra det 
seneste møde med Clavis om 
kerneopgaven og vores pædagogiske 
ståsted. 
 
Vores kerneopgave er illustreret som et 
træ, hvor kerneopgaven udgør 
fundamentet. 
Mikala fra børnehaven har lavet 
layoutet. 
 
Vi fortsætter med at bearbejde 
indholdet til vores personaledag i 
november. 
 

4. Fokusområder næste år 
Helle og Per foreslår fortsat fokus på “Den 
røde tråd” på LBO og sætte det i 
sammenhæng med den nye Børne- og 
Ungepolitik, brug af devices, etablering af 
Multihus og generel principkontrol. 
 

Vi skal gennemgå vores principper i 
sammenhæng med børne- og 
ungepolitikken. 
 

5. Landsbyordningens mobilpolitik 

Udkast vedhæftet.  

Hvad skal dokumentet hedde? Mobilfri 

LBO eller mobilpolitik for LBO  

 

Definition af begreber: 

• Hvordan vurderes det, at 

anvendelse er ”berigende og 

givende i den pædagogiske 

praksis”.  Dagtilbud vs. skole 

• Når skærme anvendes, er det så 

skolens skærme eller elevernes 

skærme 

 

Hvordan skal det rulles ud? 

Hvad er tankerne og behovene omkring 

device-politikken på stedet, og hvordan 

forstår vi indholdet af princippet? 

 

Vi beslutter at tilføje et tydeligere afsnit 

med anbefalinger for børnehaven og de 

små klasser samt en ny formulering i 

klubben. 

 

Per redigerer. 

 



 

Skal Klubbens mobilpolitik forblive som 

den er – her er mobil tilladt hver fredag?   

 

6.  Kapacitetsudvidelse af dagtilbud og 

støjskærm 

Se bilag 

Vi venter 

7.  Kostpolitik 

Til orientering  - se bilag  

Er godkendt. 

Olga redigerer det 

  

8 Dialogmøde 

Tanker og ideer omkring indhold 

Nedsættelse af udvalg   

Dialogmøde: Vi overvejer eventuelle 

emner, f.eks. noget omkring fællesskab 

eller individ vs. gruppe. 

 

Til næste gang: 

Dialogmøde-udvalg: Helle, Lea og 

Mette er med i udvalget. 

Lise hjælper med det praktiske. 

 

Budgetudvalg: Julie. 

 

Arbejdsgruppe omkring støjskærm og 

udvidelse: Agnete, Jonas og Per. 

 

9 Dialogmøde om ny Børne- og Ungepolitik 

– update  

Ingen input 

10. Fondssøgning – elladcykler  Målet er primært at søge fonde til 

ladcykler. 

 

Der er allerede søgt midler hos Nordea-

fonden. 

 

 

11. Bestyrelseskurser 

Tanker fra kurset 

Det var et relevant kursus. 

12. Landsbyfest Per sender invitationen. 

Lise laver en skitse, der tilgodeser både 

VG og BHV. 

13. Eventuelt  Ingenting 

 

12. Punkter til næste møde(r) 

Hvilket princip vil vi gerne lave tilsyn med?  

Bevægelsesprincippet. 

 



Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj   
   

Måned   Faste punkter   2024-2025 Årets punkter   

August onsdag 2024.08.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Årshjul revideres   

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)   
   
Medie  

September 
torsdag 2024.09.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Procesplan for arbejdet med 
nye principper  
Udvalg der kigger budget 
nedsættes  
   

Forberedelse dialogmøde 
februar  
  
Skolestruktur  

Oktober mandag 2024.10.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Landsbyfest  
  
Trivselshandleplaner  
  

Arbejde med principper   
  
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne   
  
Nationale test  

November tirsdag 2024.11.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Ledelsen fremlægger oplæg til 
ny styringsramme.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.    
”Rigets tilstand – økonomi”  
   

Skolestruktur  
Tilbagemelding på trivselsmåling   
fra NES.  
Oplæg om KVALid  
   

December onsdag 2024.12.11  
   
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Julefrokost, halvt møde   

Meddelelsesbogen  
Opfølgning på pædagogisk tilsyn   

Januar torsdag 2025.01.14  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Ny skolestruktur:  
Sammenlæsning/aldersintegrer
et undervisning   
Forberedelse af dialogmøde 
februar.   
  

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og 
personale   
   
Årlig skoleudviklingssamtaler.  
  
Skolestruktur  
  



Februar torsdag 2025.02.20  
   

Dialogmøde med forældre 
og personale   
   

   

Marts mandag 2025.03.10  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Regnskab-budget fremlægges   
Evaluering af dialogmøde  
   

Forberede valg til bestyrelsen   
  
Opdatering på arbejdet med 
principper  
   
Afslutning af skoleår og 
opstart af nyt  

April onsdag 2025.04.23  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Timefordelingsplan   

Ny skolestruktur   
  

Maj tirsdag 2025.05.20  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af det faglige 
udbytte med baggrund i de 
nationale test   
  

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet  
    
   

Juni tirsdag 2025.06.19  
  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af trivselsdata for 
skoledelen, elever.    
Ny temaer til det kommende 
skoleår.   
Navne sættes på medlemmer til 
næste skoleårs 
forældremøder.   
Ny skolestruktur   
  
 Sommerfrokost, halvt møde   
  

  

  
 

 


